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Կանաչ շրջագայություն ծառատունկով Աշտարակի այգում «Հայկական ծառ» ոչ 
առևտրային կազմակերպության կողմից

Green Tour with Tree Planting at Ashtarak Park by the non-profit organization 
"Armenian Tree“

Зеленый тур с посадкой деревьев в Аштаракском парке от некоммерческой 
организации "Armenian Tree“

Այցելություն դեպի Լոռու ՔՈԱՖ ՍՄԱՐԹ կենտրոն -այն ժամանակակից 
հաստատություն է, որը կենտրոնացած է հասարակության կրթության վրա, 
որտեղ առողջ հոգին ձեռք ձեռքի գնում է առողջ մարմնի հետ

Visit of the COAF SMART Center in Lori is a state of the art facility focused on educating 
the community, where a healthy mind goes hand in hand with a healthy body

Посещение Центра COAF SMART в Лори — это современное учреждение, 
ориентированное на просвещение общества, где здоровый дух идет рука об руку 
со здоровым телом

Այցելություն դեպի Նաիրիան մաշկի խնամքի ֆերմա եւ լաբորատորիա, որը 
տեղակայված է Արա լեռան արևելյան լանջին, ծովի մակարդակից 1600մ 
բարձրության վրա՝ Արագյուղ կոչվող գեղատեսիլ վայրում

Visit of the Nairian Skincare farm & laboratory which is located on the eastern slope of 
mount Ara at 1600 meters above sea level the picturesque place called Aragyugh Village

Посещение фермы и лаборатории Nairian Skincare, которая расположена на 
восточном склоне горы Ара на высоте 1600 метров над уровнем моря в 
живописном месте под названием деревня Арагюх



Այցելություն դեպի Ծաղկաձոր-հայտնի լեռնադահուկային և կլիմայական առողջարանային 
քաղաք՝ գեղեցիկ տեսարանով և մաքուր օդով, որը գտնվում է Երևանից 50 կմ հյուսիս-արևելք

Visit of Tsaghkadzor - a popular ski and climatic resort town with beautiful views and clean air, 
located 50 km northeast of Yerevan

Посещение Цахкадзо́ра - популярного горнолыжного и климатического курортного города с 
прекрасными видами и чистейшим воздухом,  расположенного в 50 км к северо-востоку от 
Еревана

Այցելություն դեպի Սեւանա լիճ- Կովկասի ամենամեծ լիճը, որը տեղակայված է 
Հայկական լեռնաշխարհում

Visit of Lake Sevan - the largest lake in the Caucasus, located on the Armenian Highlands

Посещение озера Севан – крупнейшего озера Кавказа, расположенного на Армянском 
нагорье

Այցելություն դեպի «Թեյի տուն» հարմարավետ ռեստորան, որը տեղակայված է Սևանի 
թերակղզու մոտ

Visit of cozy Restaurant «Tea House» which is located near Sevan peninsula

Посещение уютного ресторана «Чайный домик», расположенного неподалеку от 
Севанского полуострова



Այցելություն դեպի Գառնու տաճար՝ Հայաստանում գոյություն ունեցող միակ հեթհանոսական 
տաճարը, որը կառուցվել է մ թ ա 1-ին դարում Հայոց Թագավոր Տրդատ 1-ինի  օրոք Այն 
տեղակայված ե Երևանից 28 կմ հեռավորության վրա Կոտայքի մարզում, Գառնի գյուղի մոտ
Ազատ գետի հովտում

. . :
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Visit of Garni Temple – the only existing pagan temple in Armenia, built in the 1st century A.D. by 
Armenian king Trdat I. It is located 28 km from Yerevan in the Kotayk region, in the valley of the Azat
River, near the village of Garni

Посещение храма Гарни – единственного ныне существующего языческого храма в Армении, 
построенного в 1 веке нашей эры Армянским царем Трдатом I. Храм находится в 28 км от Еревана 
в Котайкской области, в долине реки Азат, недалеко от села Гарни

Այցելություն դեպի Գեղարդի վանական համալիր, որը գտնվում է Գողթ գետի կիրճում
(Ազատ գետի աջ վտակում), Երևանից մոտ 40 կմ հարավ-արևելք: Ներառված է 
ՅՈՒՆԵՍԿՈՅՈՒՄ, համաշխարհային մշակութային ժառանգության ցանկում

Visit of Geghard Monastery - a monastery complex located in the gorge of the mountain river 
Goght (the right tributary of the Azat river), about 40 km southeast of Yerevan. Listed by 
UNESCO as a World Cultural Heritage Site

Посещение Монастыря Гегард - монастырского комплекса, расположенного в ущелье 
горной реки Гохт (правый приток реки Азат), примерно в 40 км к юго-востоку от Еревана. 
Внесён ЮНЕСКО в список объектов Всемирного культурного наследия



Այցելություն դեպի Դիլիջան Քաղաքը տեղակայված է Հայաստանի հյուսիս-արևելքում՝ Տավուշի մարզում Այն 
լեռնակլիմայական և բալնեօլոգիական հանգստավայր է Այն տեղակայված է Աղստև գետի վրա Քուռ գետի աջ 
վտակում Իր գեղատեսիլ տեսարանի շնորհիվ Դիլիջանը նաև անվանում եմ «Հայկական Շվեյցարիա»
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Dilijan city tour. The city is located in the north-east of Armenia, in the Tavush region. Mountain climatic and 
balneological resort. It is located on the Aghstev River (the right tributary of the Kura River). Dilijan is also called 
“Armenian Switzerland” due to its picturesque views

Городской тур по Дилижану, расположенному на северо-востоке Армении, в Тавушской области. 
Горноклиматический и бальнеологический курорт. Расположен на реке Агстев (правый приток реки Куры). 
Также благодаря своим живописным видам Дилижан называют «Армянской Швейцарией»

Այցելություն Հաղարծին վանք՝ Հայկական վանք, որը տեղակայված է Հայաստանի Տավուշի մարզում, 
Դիլիջանից 14 կմ հեռավորության վրա, Իջևանի լեռնաշղթայի անտառապատ հովտում: Այն կառուցվել է 11-
13-րդ դարերում

Visit of Hagartsin Monastery - an Armenian monastery located in the Tavush region of Armenia, 18 km from the city 
of Dilijan, in a wooded valley of the Ijevan ridge. It was built in the XI-XIII centuries

Посещение Монастыря Агарцин - армянский монастырь, расположенный в Тавушской области Армении в 18 
км от города Дилижан, в лесистой долине Иджеванского хребта. Храм был построен в XI—XIII веках

Այցելություն դեպի UWC (Միացյալ համաշխարհային քոլեջ) Դիլիջանի դպրոց․  Այն Միջազգային գիշերօթիկ 
դպրոց է, 16-18 տարեկան դեռահասների համար, որը բացվել է 2014թ, Միջազգային համաշխարհային դպրոցի 
կրթական շարժման 18 դպրոցներից  մեկն է

A visit to UWC Dilijan College - an international boarding school in Dilijan for teenagers aged 16-18, which opened in 
2014, one of the 18 colleges of the United World Colleges (UWC) educational movement

Посещение колледжа UWC Dilijan - международной школы-пансиона в Дилижане для подростков 16-18 лет, 
открывшаяся в 2014 г., один из 18 колледжей образовательного движения «Колледжи объединенного мира» 
(United World Colleges, UWC)



Yerevan/

Visit of Cafesjian Art Center - Art Museum on Tamanyan Street Cascade

Visit of Historical Museum of Armenia - the first museum of the Republic of Armenia, founded in 1919

Visit of Saryan Museum - home - studio of the famous artist Martiros Saryan with his paintings and 
personal belongings

Visit of Tumo Center for Creative Technologies, which is is an educational center for teenagers aged 
12 to 18, specializing in technology and design

Ереван

Այցելություն Գաֆեսճյան արվետի կենտրոն՝ Արվետսի Թանգարան Թումանյան փողոցի վրա, 
Կասկադ

, 
Посещение центра искусств Гафесчяна - художественного музея на улице Таманяна, Каскад

Այցելություն Պատմության Թանգարան՝ Հայաստանի Հանրապետության առաջին 
թանգարանը, ստեղծված 1919 թվականին

Посещение Исторического музея Армении - первого музея Республики Армении, основанного в 
1919 году

Այցելություն Սարյանի Թանգարան-տուն՝ անվանի նկարիչ Մարտիրոս Սարյանի արվեստանոցն 
է իր նկարներով և անձնական իրերով

Посещение Музея Сарьяна – дома - студии известного художника Мартироса Сарьяна с его 
картинами и личными вещами

Այցելություն դեպի Թումո ստեղծարար տեխնոլոգիաների կնետրոն՝ որը 12-ից-18 տարեկան 
դեռահասների կրթական կենրոն է, մասնագիտացված տեխնոլոգիայի և դիազայինի մեջ

Посещение центра креативных технологий «Тумо», — образовательный центр для подростков 
от 12 до 18 лет, специализирующийся на технологиях и дизайне

.



Book your tour by registering

HERE

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfOAD_4Y0AdEjVFv-lue4Ia2jcg_MZ3MKzXhWYQMhrHiOrvQw/viewform?usp=sf_link
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